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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

 

Dagsorden til bestyrelsesmøde torsdag den 05.10.2023 - kl. 17.00 i Klubhuset.  
 

 

PO: Per Olsen 

PG: Per Gjessing 

JR: Jens Rønberg Christensen 

PE: Preben Eskildsen 

KC: Karina Christensen 

CH: Christian Hald (Trainee) 

BJ: Bente Jespersen 

EH: Erik Heilemann Jensen 

TK: Torben Kjeldsen (Trainee) 

  

 

 

     

 Deltagere:  Alle – bortset fra Erik (afbud 29/9)                          

   

 Dagsorden Referat Ansvarlig  

for  

opgaven 

 Til Underskrift: 
Protokol fra mødet 09.08.2023 

 

  

Pkt. 1 Opfølgning på punkter fra tidligere møder. 

 

Vi skal huske at få bestilt betalingsmodul til Golfbox inden 

01.04.2024 / PO 

 

Der afventes fortsat svar fra Martin Leth Simonsen på, om 

han kan få tid til et foredrag i klubben i februar 2024. 

Prisen er kr. 5-6.000. Når han kender sin turneringsplan 

for 2024, vender han tilbage. 

 

Der er rykket for svar på, hvornår vi modtager de 9.000 

træningsbolde der er bestilt primo 2023.  

 

 

 

Karina sørger for det sker inden 01.04.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

KC 

 

 

 

PO 

 

 

 

PO 
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

Vi har nu fået tilbud fra Danrevi på revision for 2024. 

 

Tilbud fra Danrevi på revision 

 

Tilbud fra Beierholm på revision 

 

Der var enighed om at indstille til 

generalforsamlingen at der sker skifte til 

Danrevi. Meddeles efter regnskabets afslutning. 

 

 

 

 

PO 

 

 

 Til beslutning:   

Pkt. 2 Der foreligger nu tilbud fra 2 virksomheder på nyt tag til 

Maskinhus og Lade. 

 

CBS Byg   Maskinhus kr. 169.800 

                  Lade          kr. 326.400 

 

Forklaring på årsag til Stålplader på maskinhus.         

 

Tekniske data på Stålplader 

 

Garanti på Stålplader 

 

Antikondensdug løser kondensproblemer 

 

Granly Maskinhus Maskinhus kr. 389.000 

 

Granly Lade           Lade          kr. 389.800 

 

 

 

 

 

Det aftaltes, at nyt tag på Maskinhuset opstartes 

nu og at det bliver CBS Byg ApS, der bestilles 

til opgaven. Aftalt, at det er sorte ståltagplader. 

 

Det aftaltes ligeledes at CBS Byg, får opgaven 

med at reparere tagplader på lade og 

maskinhus, der er dækket af forsikringsskade. 

 

Det aftaltes ligeledes at CBS Byg får opgaven 

med at lægge nyt tag på laden, når og hvis 

Generalforsamlingen godkender bestyrelsens 

indstilling til at der lægges nyt tag på lade i 

2024. Dette til opfyldelse af klubbens vedtægter 

om større investeringer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

PO 

 

PO 

 

 

 

PO 

Tilbud%20på%20Revision%20fra%20Danrevi.pdf
Tilbud%20fra%20Beierholdm%20-%20Revision.pdf
CBS%20Byg%20tilbud%20på%20Tag%2019.9.2023.pdf
Forklaring%20til%20hvorfor%20der%20skal%20vælges%20stålplader%20-Fra%20CBS%20Byg.pdf
Forklaring%20til%20hvorfor%20der%20skal%20vælges%20stålplader%20-Fra%20CBS%20Byg.pdf
areco_maxcoat_datablad_dk.pdf
areco_maxcoat_Garanti_dk.pdf
areco-produktblad-antikondensdug_dk_v2.pdf
Granly%20-%20tilbud%20Maskinhus.pdf
Granly%20-%20tilbud%20Lade.pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
Tag på lade sættes først i gang efter Generalforsamling, 

idet en sådan investering kræver 

Generalforsamlingsbeslutning iht. vedtægternes § 9. 

 

Pkt. 3 Der foreligger nu tilbud fra 3 virksomheder på 

Solcelleanlæg. 

 

Viva Energi    kr. 199.400 og  

Viva Energi    kr. 126.580 

 

Forklaring til tilbud fra Viva Energi 

 

Midtfjord El    kr. 215.480 

 

CG El             kr. 84.000 excl. Montering 

                      Kr.  19.300 koster montering ved CBS Byg 

 

Midtfjord El    kr. 94.000 inkl. montering 

 

Kan CG El tilbud og tilbud fra Viva Energi og Midtfjord El 

sammenlignes? Som jeg læser det, er tilbud på CG El, 

kun ½ størrelse 27.200 KWh mod 15.000 kWh anlæg / PO 

 

Indstilling: vi igangsætter tag på Maskinhus og 

Solcelleanlæg nu. 

 

Vi har en udfordring, hvis der skal søges om 

byggetilladelse til opsætning af solcelleanlæg på en 

erhvervsbygning. – Det skal der som jeg ser det ikke, se 

skrivelse fra kommune af 3.10.2023 

 

 

 

 

 

Drøftet, at klubben reelt kun har behov for det 

lille anlæg - den størrelse, der er blevet 

foreslået af CG EL. 

 

Det blev aftalt at Midtfjord El får opgaven med 

opsætning af solceller ud fra tilbuddet på kr. 

94.000 (med kontrol af, at tilbuddet dækker 

opsætning på ståltagplader).  

 

Det blev aftalt at Midtfjord El, må kordinere med 

CBS Byg omkring tidspunkt for oplægning af 

solceller (afventer, at nyt tag er lagt på).  

 

 

 

 

 

Vi er enige om, at vi forstår skrivelsen fra 

kommunen sådan, at det ikke kræver 

byggetilladelse at etablere solcelleanlægget.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PO 

 

 

 

 

 

 

PO 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tilbud%20Viva%20Energi%20-%20Solcelleanlæg%20E2511-Sensommer%202023.pdf
Tilbud%20E2511-timetal%20%20-%20Løgstør%20Golfklub%20-%20Viborgvej%20130%20-%209670%20Løgstør.pdf
Forklaring%20til%20tilbud%20(erhverv)%20-%20Viva%20Energi%20AS.pdf
Tilbud%20fra%20Midtfjord%20El%20-%20Solcelleanlæg.pdf
CG%20El%20tilbud%20på%20%20-%2015%20kwp%20solcelleanlæg%20-%20øst%20vest%20-%2007092023%20-%20tilbud.pdf
Kommunens%20beskrivelse%20om%20behov%20for%20byggetilladelse%20ved%20Solcelleanlæg.pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

Finansiering af investeringen:  

En mulighed er at lease Solcelleanlæg. Vi skal her 

overveje, om det konflikter med, at vi har modtaget kr. 

100.000 fra Norlys til denne investering? 

 

 

Der indstilles til Generalforsamlingen, at det igangsættes, 

og at bestyrelsen bemyndiges til at finde finansiering, 

herunder evt. optagelse af kreditforeningslån. 

 

 

Skal vi indstille til Generalforsamling, at vi forsøger at 

optage realkreditlån – 10 år fast rente? 

 

Skal vi indstille til Generalforsamling, at vi trækker beløbet 

på kassekredit. 

 

Skal vi indstille til Generalforsamling, at vi betaler ved 

Gave på kr. 300 de næste 5 år? 

 

Se beregning af investering, herunder mulig løsning på 

finansiering: Her 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi leaser ikke, da vi har fået beløbet af Norlys. 

 

 

Aftalt, at vi lægger op til generalforsamlingen – 

sammen med en forklaring – at der optages et 

kreditforeningslån hvis muligt. PO undersøger 

en sådan mulighed.  

 

Aftalt, at vi får tilbud på både 10 og 20 års lån.  

 

 

Hvis ikke der kan opnås realkreditlån, trækkes 

beløbet på kassekredit. 

 

Drøftet, at der igen arrangeres betaling ved 

gave med forløb: Det blev aftalt, at der 

udsendes opkrævning på fuldt kontingent i 

januar. Medlemmerne tilskrives om mulighed for 

at en del af det betalte kontingent kan indgå 

som gave (med fradragsret hos SKAT) ved, at 

medlemmet logger ind og giver bekræftelse 

med cpr. nr. Som sket i 2023.  

 

Når et medlem har betalt det fulde kontingent 

OG har tilmeldt sig gavebestemmelsen, sender 

bogholder en kreditnota på kr. 300 af 

 

 

 

 

 

 

 

 

PO 

 

 

 

 

PO 

 

 

 

 

 

PO 

 

 

 

 

 

 

 

 

KC 

 

Beregning%20over%20evt.%20finansiering%20af%20nyt%20tag%20og%20solcelleanlæg.xlsx
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

 

kontingentet til medlemmet sammen med en 

opkrævning på kr. 300 til gave – det går så lige 

op. Vi har så dokumentation over for SKAT på 

gavens betaling og medlemmet har mulighed 

for at fratrække gaven over sin skat. 

 

 

 

 

Pkt. 4 Faktura på de kr. 300 i kontingent som blev vedtaget på 

Generalforsamlingen. Mange har ikke betalt. 

 

Se restanceliste her 

 

Hvornår er der rykket? 

Hvad gør vi? 

 

Jfr. nedenfor.  

Pkt. 5 Indkøb af El-sækkevogn. 

 

EH har indhentet tilbud? – Erik har sendt mail, om at 

priser starter ved kr. 15.000. 

 

Jeg har tjekket et par muligheder på Nettet 

Se tilbud fra Ergo Lift her Priser fra kr. 14.995 + moms. 

 

Se tilbud fra Inventarland her  Priser fra kr. 17.995 + 

moms 

 

Se tilbud fra Betterway her Priser fra k. 12.995 + moms.  

 

Kan vi investere i en sådan hjælp til dem, som slæber de 

tunge øl-beholdere, kasser med vand og øl samt 

furestager?  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gennemgået. Aftalt, at vi afventer, hvordan 

regnskabet ser ud i december. Er der overskud, 

indkøbes el-sækkevognen i 2023 eller evt.  i 

2024 regnskab. Det lægges op til Benny 

Christensen at undersøge, hvilken model, der 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Debitorsaldoliste%2004-10-2023.pdf
Debitorsaldoliste%2004-10-2023.pdf
El%20Sækkevogn%20fra%20kr.%2015.000.pdf
El%20Sækkevogn.pdf
Elektrisk%20trappesækkevogn%20l%20Danmarks%20stærkeste%20pris%20l%20Betterway.dk%20–%20Betterway%20DK.pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

 

 

Indspilsbane eller Short Game Bane? 

Der har ikke været streget op på banen i 2023. Skal vi 

fjerne Short Game Bane og ændre til indspilsbane? 

 

 

passer bedst, inden for rammer af max. kr. 

17.995 + moms. 

 

Aftalt, at Short Game-skilt nedtages.  

Sættes nyt skilt “Indspilsbane” op. Benny 

Christensen bedes om at få lavet nyt skilt til 

foråret. 

PO 

 

 

 

PO 

Pkt. 6 Indkøb i klubben. Hvem har lov til at foretage indkøb på 

regning? 

 

Scan Design har bedt om EN mailadresse, hvortil faktura 

sendes. Hvilken ”Arbejdsgang” passer vores bogholder 

bedst? 

 

Se mail fra Bente til Preben, Benny, Mogens, Karina og 

info mail her 

 

Punktet har været udsat, de 2 seneste møder.  

 

Hvordan sikrer vi, at der er modtaget betaling for mad, for 

alle som deltager i Limfjordsgolf? 

 

05.09.2023 11 betalere 6 fra Aars og 5 fra Løgstør 

22.08.2023 11 betalere 6 fra Løgstør og 5 fra udehold 

(Aars).   

 

Gennemgået. Det har ikke givet det store 

problemer for KC. Alle bedes sørge for at få 

noteret deres navn på faktura ved køb. 

 

Npr KC modtager regning, sender hun den til 

godkendelse hos den person, som har 

købt/hentet varerne.  

 

 

 

 

 

Drøftet og aftalt, at holdkaptajnen på holdlisten 

noterer en kolonne for mad og tjekker op med 

hver enkelt spiller, hvordan de har betalt; 

MobilePay eller kontant.  

 

Præciseres over for holdkaptajnen, at det er 

hans opgave.  

 

 

 

Alle. 

 

 

 

KC 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PO 

Scandesigne%20-%20hvordan%20styre%20vi%20bestillinger%20-%20skal%20vi%20have%20et%20rekvisitationssystem%20Copy.pdf
Scandesigne%20-%20hvordan%20styre%20vi%20bestillinger%20-%20skal%20vi%20have%20et%20rekvisitationssystem%20Copy.pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
Pkt. 7 Har vi noget, der skal tages op med Klubber-i-Klubben i 

forbindelse med årsmødet? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Har vi noget, der skal tages op med Matchudvalget, før de 

planlægger 2024? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stole på plads - både inde og på begge 

terrasser. Flyder ofte efter briefing og afslutning 

af klub-i-klubbers matche. 

Askebægre skal sættes ind til mur, så ikke de 

fyldes ved regn.  

Drøftet Birdie-pigers blokering af tider samt 

yderligere bookninger. Aftalt, at de 6 spilleres 

navne påføres i stedet for blokering. Således 

har de selv muligheden for at slette bookning, 

hvis ikke de kan spille på dagen.  

 

Forespørge Optimisterne igen, om de evt. kan 

flytte onsdag til tirsdag (af hensyn til de 

Fjordgutter-spillere, som deltager i Limfjordsgolf 

på tirsdage). 

 

Pitch-fork skal fremvises inden runden - kan 

tages med til næste års matchers briefing. Dette 

for at undgå manglende opretning af 

nedslagsmærker. 

 

Drøftet om klubmesterskaber skal afvikles over 

kun en dag. 

 

Det aftaltes, at der kan lægges op til 

Klubmesterskab både lørdag og søndag med 

slagspil, løbende start på hul 1. Søndag tillige 

Stableford fra hul 10. Spillere fra 

slagspil/klubmesterskab er også deltagere i 

PO/BJ 

 

 

 

 

 

 

PO 

 

 

 

 

PO/BJ 
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Har vi noget, der skal tages op med Sponsorudvalget, før 

de planlægger 2024? 

 

 

 

 

 

 

 

Har vi noget, der skal tages op med Greenkeeperer i 

forbindelse med de årlige MUS-samtaler? 

Stableford-matchen, dog kun med de point, de 

opnår på søndagen. 

 

Drøftet, om vi i matche skal sætte række op 

med slagspil. F.eks. bestemme i 

matchproportioner, at der laves en A-række 

med slagspil – hvis der mindst er 10 spillere i 

rækken. Hvis ikke dette antal opnås, bliver 

rækken til slagspil. Evt. stilles der ved tilmelding 

spørgsmål om, hvorvidt man vil spille slagspil. 

 

Tænke over at flytte arbejdslørdag til en uge 

senere, da den nu i uge 42 ligger i skolernes 

efterårsferie.  

 

Ok med, at der evt. laves matchaftaler om, at 

der serveres frikadeller og kold kartoffelsalat i 

stedet for altid pølser og brød. (købspris kr. 

53,65 for salat og 2 frikadeller – der ligger 

højere end beregnet pris for pølser med brød 

og alt tilbehør.). Forventet udsalgspris kr. 65, 

tages med i drøftelser med sponsor. Hvor 

sponsor ikke betaler, må matchfee tilpasses, 

dvs. ændres til min. kr. 140.  

 

Ingen bemærkninger.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PO/BJ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pkt. 8 Kan baneudvalg aflevere udkast til budget 2024 inden 

20.10.2023? 

Det gør de.  
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

Kan forretningsudvalget lave udkast til budget 2024 i uge 

43 (gerne tirsdag 24.10. eller torsdag 26.10.)?  

 

 

Skal vi lægge op til, at medlemmer betaler en gave på kr. 

300 i 2024 som en andel af kontingentet? F.eks. kr. 5.870 

+ kr. 300 eller samlet kr. 6.170? 

 

 

KC laver udkast til budget 2024. KC, BJ og PO 

mødes torsdag 26.10. kl. 14.30 i LGK for 

gennemgang. 

 

Aftalt - se ovenfor i pkt. 3.   

 

KC, BJ, 

PO 

 Til Orientering: 
 

  

Pkt. 9 Regnskab – Balance 30.09.2023 (det som er bogført til 

30.9.2023).  

 

Budget afvigelser pr. 30.09.2023. 

 

Oversigt over likviditet pr. 29.09.2023. 

 

Status Golf ved Limfjorden pr. 30.09.2023 Se her 

Vi har til dato haft ca. 1.500 gæster.  

 

Varslingsbrev om prisstigninger på vand og øl fra Unibrew 

Se her – Priser stiger 1-3% pr. 01.01.2024. Der indstilles 

til, at vi fastholder nuværende udbudspris. 

 

 

 

Gennemgået – ingen bemærkninger. 

 

Gennemgået – ingen bemærkninger. 

 

Gennemgået. Anslået kr. 150.000 kan forventes 

modtaget i LGK. 

 

Vi fastholder de nuværende udbudspriser i 

2024 

 

 

 

Pkt. 10 Status på debitorer / KC Gennemgået. Aftalt sletning af et par juniorer. 

Aftalt udsendelse af 2. rykker til flere som er 

pålagt rykkegebyr på kr. 100. 

 

KC 

 

KC 

Balance%2030-09-2023.pdf
Balance%2030-09-2023.pdf
Kassekredit%20diagram%2003-10-2023.xlsx
Debitorsaldoliste%2004-10-2023.pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
Pkt. 11 Status over modtagne udmeldelser pr. 31.12.2023. Status gennemgået.  

Pkt. 12 Klubben er indstillet til at modtage LAG midler (EU-penge) 

på op til kr. 100.000 til projekt Solcelleanlæg og nyt tag. 

 

Bemærk max. kr. 100.000 eller 15,75% af investering.  

 

Se indstilling her 

Gennemgået, herunder at klubben er indstillet – 

den endelige godkendelse afventes. 

 

Pkt. 13 Afslag på tilskud til nyt tag og solcelleanlæg: 

 

Forsikringsselskabet Himmerland – Kan læses her 

 

Realdania – Kan læses her 

 
AP Møller fonden – kan læses her 

 

Gennemgået.  

Pkt. 14 Foreningsværksted første torsdag i hver mdr. 16.00 – 

17.30  

 

Gennemgået.   

Pkt. 15 Program Frivillig fredag 

 

Var der nogen fra bestyrelsen som deltog?  

fredag den 29.09.2023? 

 

 

Ingen deltog. 

 

16 Vi har modtaget en reklamation fra gæst, om manglende 

info om læ-mulighed. 

 

Læs mail her 

 

Skal klubben gøre noget i den anledning? 

PO har sendt dem 2 stk. greenfee, så de kan 

komme og spille en anden dag.  

 

Drøftet om det eksisterende udstyr for 

lynafledning på toilettet kan sættes “i gang”. PE 

oplyst, at systemet ikke er stærkt nok; der skal 

 

 

 

 

 

 

Udmeldelser%202023.docx
Indstilling%20til%20LAG%20midler%20kr.%20100.000%20-%20EU%20Penge.pdf
Afslag%20fra%20Himmerland%20Forsikring%20om%20støtte%20til%20Nyt%20tag.pdf
Afslagsbrev%20-%20ASG-2023-00345.pdf
Afslag%20fra%20Ap-Møller%20fonden.pdf
Foreningsværksted%202023%20(002).jpg
Foreningsværksted%202023%20(002).jpg
Frivillig%20Fredag%20-%20Program%202023_.pdf
Manglende%20læ%20mulighed%20med%20lynafleder%20-%20se%20mail%20fra%20Gæster..pdf
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en del yderligere udstyr til, der skal føres noget 

væk fra bygningen.  

Aftalt, at skiltet” Lynshelter” nedtages og nyt om 

“Læskur” opsættes. 

 

Opsættes skilt på pumpehus om “Læ 

mulighed”. BC bedes bestille skilte. 

 

Det ønskes påført på scorekort, hvor de 2 læ- 

muligheder findes på banen. 

 

 

 

PE/BC 

 

 

PE/BC 

 

 

BJ 

Pkt. 17 Nyt fra Baneudvalg? - JR 

 

Referat af 14.8.2023 kan læses her 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Har vi styr på arbejdslørdag? 

 

Redegjort for propning, eftersåning og sand. 

 

Baneudvalget ønsker at banen - næste år - 

lukkes HELE dagen, når propning skal ske. Det 

er nemmere at skrabe propper op, når de lige 

er skåret. Der er brug for hele dagen for at få 

afsluttet fejning af sand. Arbejdet skal gerne ske 

midt i september.  

Baneudvalget sætter en dato for næste års 

propning, så Optimisterne kan orienteres ved 

klub-i-klubben-mødet og dagen kan tages ud af 

Optimisternes plan. 

 

PE, JR, MC og BJ holder møde fredag 20. 

oktober kl. 12.15.  

 

 

 

 

 

 

 

 

PE/JR 

 

PO 

 

 

PE, JR, 

MC, BJ 

Pkt. 18 Nyt fra Baneservice - EH EH har pr. mail oplyst, at der ikke var 

bemærkninger til udvalget.  

 

Referat%2014.08.2023.pdf
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Pkt. 19 Nyt fra Juniorudvalg – PG 

 

Hvordan gik vores deltagelse i Foreningsfestival tirsdag 

den 26.09.2023? 

 

Redegjort for dagen, der var vellykket. Besøg af 

5 forskellige 7. og 8. klasser (174 elever) som fik 

instruktion i slag med 7 jern og putter. 

 

Forslag om, at vi evt. kan prøve at lave en par-

match med vores medlemmer eller 

bedsteforældre og deres børnebørn, evt. en 

foursome eller Texas Scramble – for at trække 

flere unge ind. Gives videre til juniorudvalget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

PG 

Pkt. 20 Nyt fra Kontor udvalg – BJ 

 

Nyt fra Begynderudvalg – BJ  

Status på Begyndere: 15 har deltaget på Golfskole, heraf 

er 9 indmeldt som fultidsmedlemmer og 1 som 

Langdistancemedlem.  

Oplyst status om stadig brug for flere hjælpere. 

(spørg Margit Kjærsgaard) 

 

Stor ros til John og hjælpere, for ihærdigt 

arbejde med at få de begyndere til at overgå 

som medlemmer i klubben.  

BJ 

Pkt. 21 Nyt fra Matchudvalg – BJ 

 

Har vi styr på medhjælper-matchen? 

 

Kørt ok i året. Mangler dog et par hænder, så 

ikke udvalgsmedlemmerne skal være 

medarrangør i helt så mange matche. 

 

Sponsormøde mandag 23/10 kl. 14.30 omkring 

fremskaffelse af sponsorgaver til medhjælper-

match (og medhjælperfest), fornyelse af 

sponsoraftaler samt matchaftaler. 

 

KC undersøger omkring 2 hjælpere til at rydde 

væk på medhjælperfesten. 

 

 

 

 

 

 

PO, KC, 

BJ, MHJ 

EH 

 

 

KC 
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Pkt. 22 Kopimaskine! Den vi har fået foræret, kan kun 

printe/kopiere i sort. Mogens C foreslår, at den han har på 

sit kontor (printer i farver og i A3), flyttes ned i forkontoret. 

Holding hertil? /BJ 

 

Aftales med Mogens – også om han evt. vil have 

den “sorte” op på sit kontor.  

PE, BJ 

Pkt. 23 

 

Unges frivillige engagement – materiale fra møde afholdt i 

Farsø 20.11.2023 – PO deltog. 

Se program her 

 

  

Pkt. 24 Evt.  

 

DGU-møde i Brønderslev onsdag den 01.11.2023 – Hvem 

kan deltage, jeg er selv i Tyrkiet? – Se indbydelse her 

 

Rapport Hjemmeside  - Rene Sejling. – Ingen 

bemærkninger / PO 

 

Regnskab for Limfjordsgolf 2022  

 

Møde i GNG i Hjørring den 09.11.2023 kl. 18.00 - Hvem 

ønsker at deltage? Se indbydelse her.  

 

(Brænde kr. 700 pr rummeter sælges - sættes 

ind i næste nyhedsbrev). 

 

Ingen deltager. 

 

 

Ingen bemærkninger.  

 

 

Ingen bemærkninger.  

 

PO deltager, sørger selv for tilmelding.   

PO 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PO 

 Kagetur: Jens  

 

 

Næste møde: 08.11.2023 (med budget) 

  

  

 
 
 

Unges%20Frivillige%20Engagement%20Vesthimmerland.pdf
Status%20Hjemmeside%20rapport%20fra%20Rene%20Sejling%20September%202023.pdf
Regnskab%20Limfjordsgolf%202022.pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
_______________________________           ______________________________       _______________________________ 
Per Olsen                 Preben Eskildsen     Erik Heilemann Jensen (som læst) 

 

 

_______________________________           ______________________________       _______________________________ 
Bente Jespersen                Jens Rønberg Christensen      Karina Christensen 

 

 

_______________________________           ______________________________       _______________________________ 
Per Gjessing                Christian Hald                                             Torben Kjeldsen 

 

 

 

   


